
 

 

 

 

Aan de voorzitter van de raad 

van de gemeente Sittard-Geleen. 
 
 

 
 

                                                                                     Sittard, 3 februari 2015. 
  

 
 

 
Betreft: 

Art.37 RvO vragen van GroenLinks 
over aanpak supportersgeweld bij streekderby’s. 

 
 
 
Geachte voorzitter, 
 

Hoewel het sportief een treurige constatering is dat er geen Zuid-Limburgse clubs meer 

acteren op het hoogste niveau van de Nederlandse voetbalcompetitie, heeft dit als voordeel 

dat er maar liefst minstens zes keer per jaar sprake is van een Zuid-Limburgse streekderby 

tussen MVV Maastricht, Fortuna Sittard en/of Roda JC Kerkrade. Een echte derby is bij het 

voetbal een van de belangrijkste wedstrijden van het jaar. Er wordt gespeeld tegen de 

aartsrivaal, hetgeen gepaard gaat met extra inzet van de spelers en extra spanning bij de 

supporters. Een groot feest voor jong en oud. Zou je zeggen… 

 

Helaas geeft de praktijk een ander beeld. De extra spanning bij supporters zet zich meer en 

meer om in (dreigen met) geweld. Steeds meer politie-inzet is nodig om een en ander in 

banen te leiden en om te zorgen dat het niet uit de hand loopt. In plaats van zes keer per 

jaar een feestje, dreigt het zes keer per jaar een slagveld te worden. “Zuid-Limburgse 

risicowedstrijden” is meer en meer een pleonasme. Absoluut dieptepunt waren afgelopen 

weekend de spreekkoren en het symbolisch ophangen van een pop met het tenue van Roda 

JC bij de tribune van de supporters van de Maatschappelijke Voetbalvereniging Maastricht. 

Wat GroenLinks betreft is er weinig “maatschappelijks” aan dergelijke acties, die alleen maar 

weer tot reacties van de overtreffende trap zullen leiden. De maatschappelijke kosten lopen 

in de miljoenen euro’s, om nog maar niet te spreken over de kosten van de politie-inzet. Dit 

wringt des te meer, omdat diezelfde supporters van de lokale overheid verwachten dat die 

hun club financieel te hulp schiet als deze weer eens op de rand van de afgrond balanceert. 



 

De burgemeesters van de drie Zuid-Limburgse voetbalsteden hebben gisteren bekend 

gemaakt te overwegen geen uit-supporters meer toe te laten bij de zes wedstrijden. 

GroenLinks vraagt zich hardop af: is dit werkelijk de weg die we in deze maatschappij met 

elkaar moeten willen opgaan? en heeft daarom de volgende vragen voor u: 

 

1. Kunt u (eventueel bij benadering) een becijfering geven van de maatschappelijke en 
financiële kosten die gepaard gaan met de Zuid-Limburgse streekderby’s, 
bijvoorbeeld in verband met de politie-inzet om rivaliserende supportersgroepen uit 
elkaar te houden? 

 

2. Gebruikt u de mogelijkheden die u heeft u op grond van de Wet maatregelen 
bestrijding voetbalvandalisme en ernstige overlast (MVBEO, ook bekend als de 
Voetbalwet) om supportersgeweld te voorkomen en te bestraffen? Beschouwt u deze 
bevoegdheden als voldoende? Wat verwacht u in dit opzicht van de Wijzigingswet 
voor de MVBEO die momenteel in de Staten-Generaal ter behandeling voorligt? 
 

3. Kunt u inzicht geven in uw overwegingen voor een definitieve beslissing om uit-
supporters in de streekderby’s niet langer toe te laten? Wat is er nodig om een 
dergelijke rigoureuze, maar helaas mogelijk noodzakelijke, stap te voorkomen? Welke 
verantwoordelijkheid vraagt u in dezen van de clubleidingen en 
supportersverenigingen? 
 

De fractie van GroenLinks ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Kim Schmitz, 
fractievoorzitter. 


